

TEXWINCA HOLDINGS LIMITED

德永佳集團有限公司*

(Incorporated in Bermuda with limited liability) (於百慕達註冊成立之有限公司)

(Stock Code 股份代號: 321)

NOTIFICATION LETTER 通知信函

11 December 2024

Dear Registered Shareholders,

Texwinca Holdings Limited (the "Company")

- Notice of publication of Interim Report 2024 ("Current Corporate Communication")

The English and Chinese versions of the Company's Current Corporate Communication are now available on the Company's website at www.texwinca.com and the website of The Stock Exchange of Hong Kong Limited (the "Stock Exchange") at www.hkexnews.hk respectively (the "Website Version"). The Company strongly recommends you to access the Website Version of the Current Corporate Communication and all future Corporate Communications (Note). If you have elected to receive the Corporate Communication in printed form, the Current Corporate Communication is enclosed.

If you for any reason have difficulty in receiving email notification or gaining access to the Website Version of Corporate Communications and would like to receive the Current Corporate Communication and all future Corporate Communications in printed form, please complete, sign the enclosed Reply Form and return it to the Company's branch share registrar in Hong Kong, Tricor Tengis Limited ("Branch Share Registrar") at 17/F, Far East Finance Centre, 16 Harcourt Road, Hong Kong by post using the provided mailing label (no stamp is needed if posted in Hong Kong) or by email to 321-ecom@hk.tricorglobal.com. The Company will promptly upon your request send the Current Corporate Communication to you in printed form free of charge.

It is the responsibility of registered shareholders to provide a functional email address. If you have not provided your email address to the Company or need to update your email address, the Company recommends you to provide your email address by completing, signing the enclosed Reply Form and returning to the Branch Share Registrar at the above-mentioned address by post or by email to 321-ecom@hk.tricorglobal.com. If the Company does not have your functional email address, until such time that the functional email address is provided to the Branch Share Registrar, you will be unable to receive via email notices of publication of the Website Version of Corporate Communications ("Notice of Publication") and Actionable Corporate Communications in electronic form. As such, the Company would only be able to send you the Notice of Publication and the Actionable Corporate Communications in printed form.

Should you have any queries relating to this notification, please call the Branch Share Registrar's telephone hotline at (852) 2980 1333 from 9:00 a.m. to 6:00 p.m., Monday to Friday (excluding public holidays).

> Yours faithfully, Texwinca Holdings Limited Chan Chi Hon Company Secretary

Corporate Communications include any document(s) issued or to be issued by the Company for the information or action of holders of any of its securities or the investing public, including but not limited to (a) the directors' report and its annual accounts together with a copy of the auditors' report and, where applicable, its summary financial report; (b) the interim report and, where applicable, its summary interim report; (c) the quarterly report, if any; (d) a notice of meeting; (e) a listing document; (f) a circular; (g) a proxy form; and (h) Actionable Corporate Communications.

Actionable Corporate Communications refer to any corporate communications that seek instructions from the Shareholders on how they wish to exercise their rights or make elections as Shareholders.

各位登記股東:

德永佳集團有限公司*(「本公司」)

一刊發有關中期報告2024(「本次公司通訊」)的通知

本公司的本次公司通訊之中、英文版本已分別上載於本公司網站(www.texwinca.com)及香港聯合交易所有限公司(「聯交所」)之網站(www.hkexnews.hk)(「網站 版本1)。我們建議 閣下閱覽本公司本次及日後公司通訊(*團註*)的網站版本。如 閣下已選擇收取公司通訊的印刷本,隨函附上本次公司通訊(

閣下因任何理由無法以電子郵件方式收取或閱覽公司通訊的網站版本及欲索取本次公司通訊及日後公司通訊的印刷本,請填妥及簽署隨附之回條, 证以已預付郵費的郵寄標籤寄回本公司之香港股份過戶登記分處()股份過戶登記分處()申佳登捷時有限公司(地址為香港夏澄道16號遠東金融中心17樓)(如在香港投寄毋須貼上郵票),或電郵至321-ecom@hk.tricorglobal.com。本公司會因應 閣下之要求儘快寄上公司通訊的印刷本,費用全免。

登記股東有責任提供有效的電子郵件地址。如 閣下尚未提供 閣下之電子郵件地址予本公司,或需更新 閣下之電子郵件地址,本公司建議 閣下填妥 及簽署隨附之回條,並按上述地址以郵寄方式交回本公司股份過戶登記分處或以電郵方式發送至321-ecom@hk.tricorglobal.com。如果本公司沒有收到 閣 下的有效電子郵件地址, 閣下將無法透過電子郵件方式收取以電子方式發送的公司通訊網站版本的登載通知([登載通知])及可供採取行動的公司通訊。 本公司只能以印刷本方式向 閣下發送登載通知及可供採取行動的公司通訊之印刷本予 閣下,直至股份過戶登記分處收到 閣下有效的電子郵件地址為

倘 閣下對本通知有任何查詢,請於星期一至星期五(公眾假期除外)上午9時至下午6時,致電股份過戶登記分處熱線(852)29801333。

德永佳集團有限公司* 公司秘書 陳志漢 謹啟

2024年12月11日

附註: 公司通訊包括本公司發佈或將予發佈以供其任何證券持有人或投資大眾參照或採取行動的任何文件,其中包括但不限於(a)董事會報告,公司年度帳目連同核數師報告以及(如適用)財務摘要報告;(b)中期報告及(如適用)中期摘要報告;(c)季度報告(如有);(d)會議通告;(c)上市文件;(f)通函;(g)代表委任表格;及(h)可供採取行動的公司通訊。

可供採取行動的公司預訊是指任何涉及要求股東指示其擬如何行使其有關股東權利的公司預訊。

То	Text (the (Inco c/o 7 17/F 16 H	"Co prpor rico Far	mpa atea r Tea Eas	ny" in I ngis Fin	Sern Bern Lim	ock nude ited	Co a wi l entre	ode: ith l			! liai	bili	ty)										3	政:		徳 (「於經香遠	公司	司」)(股	份,	代	號:	白版	1) 夏 <i>公</i>	司)	1										
Part 甲音	R	7	本人	/我	們耳	見欲	以7	下列	方	式山	攵取	本	欠公	可刻	通評	及,	将來	所	有る	7司	通記	₹,	之印.	刷本	: :	orpo								rinte	ed 1	orm	in	the 1	mai	nner	ind	licate	d b	elov	7:	
(Plea	se mai	k "•	′" iı	O	NLY	O	NE	of	the	e fo	llov	vin	g bo	xes	s 謔	能	下	列克	異才	睪中	⊐ ,	僅	在:	其中	þ –	- 個	空柞	各户	寸劃	上	/	」號	Ė)													
	I/W 本丿														he	En	gli	sh l	lan	gu	age	0	nly	; 0	R																					
	I/W 本丿														he	Ch	ine	se	lar	ıgu	ag	e o	nly	; O	R																					
	I/W 本丿	e wo	uld	like	e to	rec	eiv	e a	p	rin	ted	co	py i	n l				Enş	glis	sh l	an	gu	age	an	d t	he (Chi	nes	e la	ngı	ıaş	ge.														
Part 乙音		I	/We 本人	woi /我	ıld l 們明	ike 見欲	to r 以以	ece 以下	ive 電	all 郵	futu 也址	ire 電	Corp 子郵	ora 件フ	ate 方式	Cor [收]	nmu 取本	mic 公	atio 司戶	ons F有	and 將歹	I A 灰白	ctio り公	nabl 司通	le C i訊	Corpo 及可	rate 供拐	e Co 采取	omm .行重	unio b的/	cati 公声	ons 可通	in 訊自	elect り登	tror 載刻	ic fo 重知	orm :	via	the	em	ail :	addro	ess	belo	w:	
П	Т	Т	Т	Т	Т	П			Т				Т	Т			T	Т			T	П			Τ						Т	Т			Π	Т	Т		_		Т		Т	П		
	se prov							En	gli	sh (Capi	tal	Lett	ers)															I									_	_	_	!				
	(s) of 生名:	Share	ehol	ler(s	;):														(F	Plea	ıse ı	use	BL	0CI	K L	ETT	ERS	請	用正	楷垣	真寫	<u>F)</u>		Sign 簽名		ıre:										
Addre 地址																																			(Plea	se	use l	BLO	ЭСК	LI	TTE	RS	請用	<i>'正</i> ∤	皆填寫)
	ct tele 電話號		e nu	mbe	r:																													Date 日期												
2. Ptd	lease cor及 lease corbeidease	nplete ny in in instru wing 指望 glish a m of a m of a sponsil such S	this for espection the control of t	rm cle of th or par al yea 人本名 引日看 inese sion(s 女 本 of the older	early. e join L A war of t O in it A war of t O in	Any t hold t 未 ap he C ons one C c bold hold fovid	form ding s f f f f f f f f f f f f f f f f f f	with shoul do all ny (v 引的 Corp ate C provalid 所	no ld si futt whice whice oora oomi vide and	indic gn or 沒在 heve 上之, te Co munio ema I fund	ated on this for this for this for this for the form of the form	thoic form ate Curlier writer mical s. 以 ress l em	e, with in or in a particular programme (a). Fur in a particular programme (b). 通進 in a particular programme (b). 通道 in a particular programme (c). In a p	h no der t E mica ther ther ther ther ther ther ther ther	sign o be ation requ ombi	ature valid s to b est in est in med ined to b to b ined in b in est in	or of l. 均原 ser ser i Wild control of the Control of the Control of the Rep	herw t to y ing w ne d 中文 comp	you u you u vill b 時間 ocun	mcor 如 mitil e req 書 ment, 本 的 does to ha	mectly you i juired i 通 a pri not i ve el	以 COI	東, fy oth a shar 公司 d forr 本將 ess th d to r	則本 erwis ehold 的香 n of t 寄給 e ema	all b 回條 ler pu i:港月 he C 要ail ac	e void. 須按 reason refers t 设份 corpora 索取 ddress otice o	本公 hable to con 上戶登 ate Co 任一 of a Sof pub	可服 noticutinue 記記 mmm 版本 Share	t 東名 東名 ce in verece 分處可 unicat 公司 cholde ion of	me he 無上 writing iving 更改有 ions v 通訊 rorth	ld ii 聯 g to prin 可 with	a join 名持C ted co 指示 both 副版 anail a	f nam 有之 omp py o 或 I Eng 本的 ddre	Bes, th 股份 any's of futu 至本 ish an 股東 ss pro munic	声 E bran re C 公 d C ovide catio	nreholo , 由 ch sha orpora 可下一 ninese d is no	其 其 re re te C - 個 vers	vhose 差名列 gistra ommu 財政 sions v	nam I 於 in ir in inica 年度 will	首位的 Hong tions. 的最 be sen	ds fi 的股 Kon 後一 it to	東簽氧g or ui 一天到 the Sh	期(し areho	egister 方為有 xpired 以較与 older i be dee	of m 可效。 on th 上者為 reques	e last day te last day ting for a until such
n F	or the av	ndanc	of di	iiht i	ve do	not a	ccent	tanv	sne	cial i	nstru	rtion	s writ	ten c	n thi	s for	m																													

REPLY FORM

回條

PERSONAL INFORMATION COLLECTION STATEMENT 收集個人資料聲明

拉角止。
For the avoidance of doubt, we do not accept any special instructions written on this form. 為免產生疑問,在本表格作出的任何額外手寫指示,公司將不予受理。
Corporate Communications include any document(s) issued or to be issued by the Company for the information or action of holders of any of its securities or the investing public, including but not limited to (a) the directors' report and its annual accounts together with a copy of the auditors' report and, where applicable, its summary financial report; (b) the interim report and, where applicable, its summary interim report; (c) the quarterly report, if any; (d) a notice of meeting; (e) a listing document; (f) a circular; (g) a proxy form; and (h) Actionable Corporate Communications.
公司通訊包括本公司發佈或將予發佈以供其任何證券持有人或投資大學參照或採取行動的任何文件,其中包括但不限於(a)董事會報告,公司年度帳目連同核數師報告以及(如適用)財務摘要報告;(b)中期報告及(如適用)中期摘要報告;(c) 季度報告(如有);(d)會議通告;(e)上市文件;(f)通函;(g)代表委任表格;及(h)可供採取行動的公司通訊。
Actionable Corporate Communications refer to any corporate communications that seek instructions for the Shareholders on how they wish to exercise their rights or make elections as Shareholders.
可供採取行動的公司通訊是指任何涉及要求股東指示其擬如何行使其有關股東權利的公司通訊。

"Personal Data" in this statement has the same meaning as "personal data" defined in the Personal Data (Privacy) Ordinance, Cap. 486 (the "PDPO"), which may include but not limited to your name, contact telephone number, email address and mailing address.

Your supply of Personal Data is on a voluntary basis for the purpose of receiving Corporate Communications in the manner chosen. Your Personal Data will be retained for such period as may be necessary for our verification and

Total visional Data is on a voluntary obasis to the purpose of rectiving Corporate Communications in the manner crosses. Total resonal Data with o request so and/or correction of the Personal Data should be in writing by either of the following means:
本聲明中所指的「個人資料」具有香港法例第486章《個人資料(私戀)條例》(「《私廳條例》」)中「個人資料」的涵義,包括但不限於, 閣下的名稱,聯絡電話號碼,電子郵箱地址和郵寄地址。
閣下是自屬向本公司提供、閣下個人資料,以便以、閣下所建之方式核收企業組訊。 閣下的個人資料保在適當期間保留作核實及記錄用途。
閣下有權根據《私廳條例》的條文要求查閱及/或修改 閣下的個人資料。任何該等要求均須以書面方式提出。

For identification purposes only 僅供識別用途

By mail to:

Data Privacy Officer Tricor Tengis Limited 17/F, Far East Finance Centre 16 Harcourt Road, Hong Kong is-enquiries@hk.tricorglobal.com

經郵寄: 經電郵:

Ý

Please cut the mailing label and stick it on an envelope

to return this Request Form to us.

No postage is necessary if posted in Hong Kong.

閣下寄回本申請表格時,請將郵寄標籤剪貼於信封上。 如在本港投寄, 閣下無需支付郵費或貼上郵票。

Mailing Label 郵寄標籤

Tricor Tengis Limited 卓佳登捷時有限公司 Freepost No. 簡便回郵號碼: 10 GPO Hong Kong 香港

Texwinca Holdings Limited (321)